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Møtereferat 
 

Aktivitet: Styremøte IF Frøy 08 mars 2023 

Deltagere: 
 
 
 
Fravær: 

Morten Forland, Jørn Michalsen, Petter Tiltnes,  Espen 
Hillmann, Anders Røynås, Morten Riis-Andersen, Øyvind Ø 
Danielsen, Anne-Mette Klokkerud (referent).  
 
Petter Farstadvoll, Maya I Kristiansen, Henriette Elvrum 
Handal 

 
Dato: 

 
08.03.23 

Tid og sted Skullerud kl. 18.30 
Innkalt ved: Morten Forland/Jørn Michalsen 

 
 

 

 
 

Saksliste 
 

Sak: Ansvarlig: Referat: Vedtak: 

Velkommen - godkjenning av 
møtereferat 

Jørn 
Michalsen/ 
Morten 
Forland 

 Referat 15.02.2023 godkjent  

Oppdatering daglig leder Jørn 
Michalsen 

Det går generelt med mye tid til 
forberedelser til årsmøte, 
planlegging av ritt, søknader om 
støtte, Nasjonalpark i Østmarka, 
banesatsning m.m. Frøy m.flere 
er invitert til å jobbe med 
Velodromen i NCF`s lokaler i 
Asker. Det er møte 
førstkommende fred med Nordisk 
Masterutvalg om Nordisk 
Mesterskap som vi skal ha i juli. 
Det skal handles inn 3 sykler til 
bane for Para-tandem, ca.  
Kr. 5 000,- pr. sykkel.  7 para-
ryttere har meldt interesse for å 
trene to ganger pr. Uke. Piloter til 
både para-bane og landevei 
etterlyses?? 

 

Rapport/innspill fra 
Landeveiskomiteen – herunder ”elite” 

Morten Riis 
Andersen/ 
Espen 
Hillmann. 

Det legges planer for Enebakk 
Rundt med guppe 1 og 2. Gruppe 
3 ledes av Svein Harald Johnsen 
og Stein-Egil Johnson inntil videre. 
Andre ritt enn Enebeakk Rundt 
testes ut senere. Er lagt ut 
treningsplaner på FB. Trening 
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tirsd, torsd og sønd. Gledelig at 
gruppe 3 igjen er “back on track”. 
Gruppe 4 er også i gang! 
Sebastian har gått til ny klubb i 
Tønsberg denne sesongen. 
- Region Øst har fått plass og har 
lag inne på Sundvolden Grand 
Prix m.m.  
-Gylne Gutuer er ok, Grand Prix 
Herning, UCI ritt. Vi har ryttere 
som er kvalifiserte.  
-Nasjonale ritt: UCI kalender er 
uavhengig av alle andre 
kalendere. Vi har tre aktuelle 
ryttere, to menn pluss en dame.  

Rapport/innspill fra Terrengkomiteen 
– herunder ”elite” 

Petter Tiltnes Et stort problem å få lagt 
trenerkabalen. 15-16 barn som er 
kommet inn, men ingen foreldre-
trenere blant disse. Kids er i gang. 
Elite er i gang. Har bedt om 
bistand/støtte til sosial 
trening/utflukter m.m. Viktig med 
en “Sportslig plan”. Alle gruppene 
vil bli bedt om etablering av 
treningsplan fremover: Hvilke 
grupper trener når 
dag/klokkeslett, hvor, og hvor 
ofte. De fleste utøvere som går på 
Vang vil generelt ha mer og bedre 
informasjon? Espen er uenig og 
mener aktive ryttere må fikse ting 
selv.  

  

Rapport Banekomiteen Jørn 
Michalsen 

Var banesamling på Sola helgen 
før vinterferien. Stein Ørn med 
Stavanger sykkelklubb var på 
plass. Ble en helg med godt 
samarbeide mellom Stavanger og 
IF Frøy sykkelklubb. Ørn`s klare 
budskap er at alle bør trene på 
bane generelt, og som et 
minimum uansett årstid en gang 
pr. Uke. Banetrening er god 
trening for ALLE. 
IF Frøy ble forespurt av Ørn og 
Rolf Morgan om felles satsning og 
samarbeide frem mot OL i LA i 
2028 (da fyller Frøy 100 år). Viktig 
å finne ryttere med rett alder og 
innstilling.  

 

Rapport/innspill fra markeds-
/sponsorkomiteen 

Jørn 
Michalsen 

“Nye Stier” jobber jevnt og trutt. 
Spørreundersøkelsen har tatt 
lengre tid enn antatt. Det tar tid å 
redigere i et vanskelig program.   

  

Rapport/innspill fra materialforvalter Øyvind Ø. 
Danielsen 

Bilen er “good”!   

Rapport/innspill fra 
rekrutteringsansvarlig 

Henriette 
Elvrum Handal 

Henriette kommer tilbake her   
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Rapport/innspill fra ritt og 
arrangementskomiteen 

Jørn 
Michalsen 

Holmenkollen sykkelfestival: Er 
godkjent.  
Nordisk Master : Møte om 
budsjett for Nordisk Master blir 
10/11 mars.  
Ungdoms NM 2025: Det er søkt 
om Ungdoms NM i 2025. Får 
økonomisk støtte. 
Foreløpig negativt svar fra 

Bymiljøetaten.  

Norway Cross: Fått godkjent 

ønske om gjennomføring av NC 

21 + 22 oktober. Det blir ULVE-

cross på Grønmo! Juhuuuu... 

   

Økonomi/Budsjett Anders 
Røynås 

Anders redegjorde for inntekter 
og utgifter. Resultatrapport ble 
gjennomgått. (styremøte skal 
godkjenne regnskap).  
Status 2023: Normal start på 
året. Var et lite underskudd i fjor 
og det blir det i år også, ca. 
Kr.100 000,-  
Diverse post – daglig leder: 
Utgifter til daglig leder er spredt 
rundt omkring. Forslag om å 
spesifisere/samle disse utgifter 
som EN kostnad som leder til 
daglig leder. 
 
NB! Fra forrige styremøte: 
Forslag om økning av 
treningsavgift taes opp under 
årsmøtet: Begrunnelse er økte 
kostnader i takt med KPI-
økning/regulering, samt økte 
aktiviteter.  

Vedtak: 
Forslag til budsjett 2023 
vedtatt med 
kommentarer, se 
'Endringer i regnskap 
2022 og budsjett 2022 . 
 

Nasjonalpark Østmarka Jørn 
Michalsen 

Det jobbes jevnt og trutt.  

Refusjonsordning Jørn 
Michalsen 

Neste møte  

Salg av Styrkeprøven Jørn 
Michalsen 

Det skal avholdes 

Generalforsamling,  

forsamlingsmøte. Venter på 

innkalling. Det er generelt lite 

informasjon fra Styrkeprøven. 

Ønsker salg av våre aksjer. Behov 

for stasjonære vakter for 

gjennomføring av ritt. 

Vedtak: 
Morten Forland deltar 
på generalforsamling 
Styrkeprøven 2023. 
 

Årsrapport - Årsmelding Jørn 
Michalsen 

Årsrapport fra styret er justert. 
Gode innspill til årsberetningen 
fra Jørn. Viktig å synliggjøre at 
office 365 er på plass. Digital 
signering fra styret gjennomføres 
før årsmøtet. Årsberetningen er 
godt i rute.  

Vedtak: 
Forslag til styrets 
årsberetning ble 
vedtatt, signeres av 
styre før årsmøte. 
 
 
 



 

 

Intern Intern 

Valgkomiteen trenger tre nye 
representanter 

Oversikt over sportslig Oppsett 2023 Jørn 
Michalsen 

Neste møte  

Klubbhåndbok Jørn 
Michalsen 

Det jobbes med saken  

Sertifisering av IF Frøy Anne-Mette 
Klokkerud 

Frist april!  

Neste Styremøte  Morten 
Forland 

Neste styremøte:  

 


